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              Fråga kommunfullmäktige 
 

Vi Sverigedemokrater har fått uppgifter från vårdnadshavare om att det för 
tillfället är 15 veckors handläggningstid för skolskjuts. Anledningen ska bland 
annat vara på grund av personalförändringar.  

Vi menar att det är oroväckande att handläggningstiden är så pass lång som 15 
veckor. Det innebär att barn kan bli hårt drabbade och inte få sin skolskjuts på 
grund av personalförändringar på grundskoleförvaltningen. Den normala 
handläggningstiden är 3-4 veckor och nu är den 5 gånger så lång. 

Ett annat problem kopplat till detta är hur turordningen hanteras. Även om alla 
barn självklart ska behandlas lika, så menar vi Sverigedemokrater att det är 
dåligt att man inte kan ta hänsyn till anledningen till ansökan och göra olika 
prioriteringar. I nuläget prioriteras alla ansökningar i den turordning dem 
inkommer och tar inte hänsyn till särskilda skäl.  

 Med anledning av ovan vill jag ställa en fråga till kommunalrådet Sara 
Wettergren (L) 

 

Vad gör kommunalrådet för att pressa ner handläggningstiden för skolskjuts?  

 

  

 

______________________ 

Magnus Olsson (SD) 

 

mailto:malmo@sd.se

